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Deel van de lezing uitgeschreven 7 sep 2023 
 

Door Martijn van Staveren uit de lezing serie deel 5 in Voerendaal op 7-9-2023 
                                                  

Licht Bollen   
 

Ik laat even een plaatje of een videofilmpje draaien 
Dit wordt over de hele wereld waargenomen, o.a. dit (, Martijn wijst lichtbollen aan) 

Miljoenen mensen zien over de hele wereld objecten verschijnen, lichtbollen, 
voertuigen… en de vraag natuurlijk, de vraag, waarom komen ze niet gewoon 

dichterbij?  

Waarom doen ze niet gewoon concreter? 
 

Wat ze zouden kunnen doen… is een hele legitieme logische vraag, maar dit is wat 
er over de hele wereld wordt gezien en ze kunnen heel veel verschillende redenen 

hebben, waarom dat gebeurt.  
 

Ik kan het vanavond niet allemaal uit de doeken doen.  
Dat gaan we op een andere avond of middag via lezingen doen en ga ik vertellen, 

hoe bepaalde federaties en waarom…  ze op een bepaalde manier hun werk doen.  
 

Waarom soms iets heel geks gebeurt voor ons en wat de beweging hierachter is, 
waarom dat zo gebeurt. Ik laat dit plaatje bewust, dit filmpje, eventjes zien omdat 

wij nogal de neiging hebben vanuit ‘hier’, dat we vinden dat iets dichtbij moet zijn 
en tastbaar moet zijn, om het ook die betekenis te kunnen geven. 

 

Zoals wij hier nu in onze werkelijkheid te maken krijgen met een enorme 
technologische revolutie, ik ben zelf helemaal niet bang voor technologie, ik weet 

niet waar die mensen het allemaal over hebben die er bang voor zijn.  
 

Ik ben wèl voorzichtig met smartphones, omdat, er is nog geen zicht op wat 
daarachter zit, wàtt dat regelt. Dus…  er is geen toezicht. Op dit moment is het 

lezen van die informatie van jouw bewustzijn in volle gang en wordt dit allemaal 
gebruikt voor kunstmatige intelligentie identiteit, maar… ik… ben helemaal niet 

bang voor technologie.  
 

Technologie is een heel groot onderdeel van Bewustwording, vanuit de wereld waar 
wij vandaan komen, zeggen we eigenlijk ook dat technologie, Bewustzijn is en 

Bewustzijn… is ook technologie, afhankelijk dan vanuit welke omstandigheden dat 
verkeert.  

 
Natuurlijk zijn wij bang voor technologie, we worden ook getriggerd daarvoor om 

bang te zijn voor technologie. Als doemscenario over toekomst worden we ook 

feitelijk geprogrammeerd in ons bewustzijn, er zijn namelijk heel veel 
mogelijkheden met technologie.  
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Waarom ik dit zeg is, omdat wij, dat filmpje van net, daar ook een grotere 
betekenis aan kunnen geven. Wij komen er nu achter, dat technologie… dat deze 

wereld eigenlijk ‘n op energie gebaseerde realiteit is en dat gedachtenvelden, 
gedachtenvelden van de mens, kunnen worden onderschept en kunnen worden 

aangepast. We hebben het gezien via hypnose, maar… we kunnen het ook met 
technologie en die technologie is héél ver gevorderd, al héél ver. 

 
We kunnen dus gedachtenvelden, aanpassen, manipuleren, maar we kunnen dat 

óók op collectief niveau doen. Wat wij zien als realiteit, zijn eigenlijk ook informatie 
velden, die kunnen ook gehäckt worden, kunnen ook gemanipuleerd worden. Dus… 

wat wij zien op dit moment is dat, dat de fysieke realiteit, vanuit reguliere 
wetenschap eindig is geworden, omdat het lijkt… dat een grotere wetenschap over 

de materie heen staat.  
 

Het is niet alleen de materie wereld met een oorzaak en gevolg, maar… het is 

eigenlijk een heel groot informatieprogramma, het is een programma, als wij in dat 
informatieveld leven in een programma, dus… ook zèlf in gedachten programmas.  

We zien… dat dat ‘n informatieprogramma is’, waarin wij leven, waarin een vrije 
keus bestaat, en als die afwezig is, word het lot bezegeld door de stappen die je 

zet en die niet van jezelf zijn. 
 

Dus… wat wij zien, dat dat feitelijke werkelijkheden, fysieke werkelijkheid 
energievelden zijn.  

 
Nou is het zo dat het moment dat je een object ziet of een lichtpunt ziet, een stip, 

zoals deze voertuigen hier, dat dat niet gebeurt omdat ze jou willen laten snuffelen 
aan “Wij zijn er”….  dat kun je er wel bij voelen, dat kan, maar het zijn àndere 

dingen. Het zijn observaties via het spectrum, wat wij als lichtvelden zien, van wie 
ze zijn. Ze blijven abstract in dit informatieveld aanwezig. Eigenlijk zijn dit de 

startups, de opstart momenten, waarop degene die ernaar kijkt met het eigen 

Bewustzijn, dat is de sleutel…. ligt bij ons.   
 

Maar… als het eigen bewustzijn, in contact met dat informatieveld gaat 
communiceren…  dan gaat het informatieveld open.  

Dus het is een soort pakje wat in het veld ontstaat, verschillende objecten die bij 
elkaar altijd horen, die komen uit die vibratie velden voort.  

 
Je kunt het ook zien, als je zulke dingen misschien al eens hebt gezien, dat een 

object eerst een trillingsveld is, een trilling, net als die zandplaat die trilt met een 
geluidstoon eronder, dat de trilling zich uitpakt in een fysieke vorm of een lichtveld 

en zich dan opsplits in allemaal verschillende objecten. Maar… wáár je naar kijkt is 
informatie, en je mind kan niet zien wat het is, want het heeft niet de vorm, 

waarvan jij zou kunnen denken, wat het zou moeten zijn… Maar, je kijkt naar die 
informatie en in die informatie, waar je naar kijkt, ligt alles, ligt daarin opgeslagen 

in wat de bezoekers van die objecten, dat zijn wetenschappelijke Kosmische teams, 
wat zij willen laten zien.  

 

Dus... je kijkt naar die lichtvelden, naar die objecten en vervolgens, de mind kan er 
niks mee, maar… zij zijn allemaal informatie, door op het moment dat je ernaar 
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kijkt. Dus dat gaat in abstractie, het gaat dus niet in een begrijpelijke vorm, maar 
het is eigenlijk net als een glasvezelkabel. In glasvezelkabel gaat er ook informatie 

door als lichtpuntjes, dat is supersnel internet en dat is wat die objecten ook zijn.  
 

Dus… zij communiceren met een deel… van ons bewustzijn, wat het brein 
kan oppakken, communiceren zij door middel van lichtvelden en dat gaat de 

aankomende tijd enorm veel toenemen. We hebben op de Aarde ook 
observatieteams nodig, mensen die die connectie, die verbinding met die licht-

objecten, niet met een blauwe bril van iets anders opgezet, bekijken maar die daar 
mee gaan communiceren. 

 
Ik heb ‘t zelf een flink aantal keren meegemaakt. Ik heb ook een keer meegemaakt 

vlak bij de woning waar ik woonde, ik woonde toen destijds in Franeker in Friesland 
en toen kwam ik ‘s avonds laat kwam ik thuis, ik geloof dat ‘t ook van een 

lezing/ontmoeting met mensen was, is meerdere keren ook gebeurd, terwijl ik naar 

huis ging trouwens, maar… déze keer waar ik het nu over heb, dat was een wat 
langdurige ontmoeting. 

 
Ik zat in de auto, ik had zo’n stationcar met zo’n glazen dak erin, dus kun je ‘n 

knopje indrukken en dan schuift dit zo naar achteren open, kan je lekker naar 
boven kijken en het was dus donker, het was 1 uur of half twee ‘s nachts. Ik 

merkte dus oranje licht van boven af, dus ik keek zo naar boven, terwijl ik reed, 
want ik was maar een paar km van mijn huis af, ik keek naar boven toen zag ik 

daar een oranje licht in de lucht, net als een straatlantaarnpaal, maar zó helder. En 
ik kijk ernaar en vervolgens opletten… en ik kijk nog een keer en zie dat licht zo die 

kant uit gaan, kilometers die kant uit en daar zie ik het in wat kleinere maar wel 
een hele duidelijke oranje bol, zie ik hem daar hangen en daar trillen.  

Toen ben ik van de snelweg afgegaan, maar ik moest er ook af, anders moest ik 17 
km omrijden, ik moest gewoon naar huis, dus ik ging van de snelweg af en toen 

heb ik mijn auto geparkeerd 3 tot 400 meter vanaf de snelweg en er was een bed 

en breakfast daar in het land, de auto geparkeerd, er waren helemaal geen 
mensen. Het was doodstil, Friesland is geen randstad, half twee, is het ook echt stil 

en stapte ik uit de auto en toen keek ik dus naar dat licht en ik kijk ernaar en… 
geen gedachten.  

 
Het contact wat ontstaat met ons mag (klinkt net alsof er een voorwaarde aan 

ligt) ik weet nu niet zo goed hoe ik het met woorden moet aankleden, maar het 
mag niet bevoorraad worden met aannames, dus niet wat je uit een boek hebt 

gezien, het enige wat je doet is, ik ervaar mij zelf, nuchter hè, simpel. Ik ben mij 
bewust van mij zelf, hier ben ik, mijn lichaam, ik kijk, ik ervaar mijzelf, ik kijk, ik 

observeer, ik kijk ernaar en vervolgens doe ik dan even mijn ogen zo dicht dat ik 
mij zelf ervaar, nòg een keer en het object is veel feller, ik doe mijn ogen dicht, ik 

geef hen een groet, gewoon naar het licht, naar wat daar achter zit, want dat is een 
glasvezel kabel uit een andere trilling, wij noemen dit hier ‘dimensie’, ik kijk 

ernaar, ik doe hen een groet, ik doe mijn ogen open en ik kijk ernaar, terwijl ik er 
naar kijk splitst het zich gelijk in 5 , 6 verschillende velden “licht”, en ik kijk ernaar. 

Vervolgens gaan al die lichten… gaan zo naar rechts, heel snel, zo trillend, die kant 

uit, ik denk dat het misschien 5 km verder op was, héél snel hop naar die kant en 
dan hing het daar stil. Een van die lichten werd roze, en toen dacht ik van… gò… 
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Reymond mijn zoon, die wachtte toen nog op mij, had mij de hele week niet gezien 
en wilde heel graag als Papa thuiskwam, mocht hij beneden op de bank liggen en 

dan dronken we altijd samen nog eventjes iets. Dus ik belde op en toen zei ik, 
vroeg aan zijn moeder en…  ‘slaapt hij’? Ja hij slaapt eigenlijk wel, ik zeg: nou 

misschien als hij nu naar buiten loopt, het was koud, dat weet ik nog heel goed, het 
vroor, als je nu naar buiten loopt de voordeur opendoet, kijk je zo naar de snelweg 

van het land, ik zeg: dan zie je daar allemaal objecten, ik zeg: dat wilde ik 
Raymond, eventjes laten zien, want ik had met hem afgesproken, als het wéér 

gebeurt, dat hij dan kan kijken.  
 

Als je nu naar buiten loopt, kun je het zien en toen zegt ze: nou ja, het is zo koud, 
ik heb het al eerder gezien, dat vond ik wel héél leuk, want dat is een hele oprechte 

hè, dus geen sensatie. Toen heeft zij Raymond, wakker gemaakt en toen is 
Raymond, tòch naar buiten gegaan, dekentje om, ik had hem aan de telefoon, toen 

zegt hij: Ja Papa, ik zie ze!  Ik zeg: ja zie je ze? Ze gaan nu naar links, ik zeg: ja ze 

gaan nu naar links en als we nu samen even onze ogen dicht doen en even naar ze 
zwaaien, nou dat  deden we dus alle twee stil, ogen dicht, we zwaaien met intentie 

hè, van gewoon een hartelijke groet en hop en toen gingen ze, helemaal uit elkaar 
als een soort… op afstand in het donker zou het een heel groot voertuig kunnen zijn 

geweest, ze hingen zo scheef, al die lichten en toen gingen ze heel snel naar 
achteren en toen zei hij  van: ‘ Papa, kom je zo thuis’?  

 
Ja… ik kom zo thuis, hij heeft opgehangen en heeft kennelijk wel nog uit het raam 

gekeken, ik ben daar gebleven, en ik ben tegen de auto aan blijven hangen, zo 
lekker tegen de zijkant van de auto, met mijn ogen dicht. Het was koud, maar het 

was een fantastische nacht, weet je, de kou die ook zo schoon kan zijn, dat je voelt 
van, dat je daardoor kracht krijgt. Kou… kan je zoveel kracht geven in je lichaam 

en ik keek ernaar, deed mijn ogen dicht en ik nodigde hen uit in de zin van “Ik ben 
Hier” het is veilig en als jullie je iets dichter willen laten zien, of er moet iets over 

geseind worden, of het gaat om een andere reden, Ik ben Hier, dus en toen zat ik 

met mijn eigen Bewustzijn en zag ik de hele omgeving in het licht zeg maar, in het 
licht van mijn “Aanwezigheid” en dat deed ik ook echt vanuit mijn gevoel ,hè, alsof 

er een hele grote, dat is ook zo, grote vriend of vriendin die ik al heel lang niet had 
gezien, eindelijk weer terug zag.  

 
Dàt is het gevoel, niet de gedachte maar een gevoel en toen begon het heel licht te 

schijnen in mijn gezicht. Toen deed ik mijn ogen open, toen was het… is moeilijk te 
zeggen, misschien 10 meter was het van mij af en toen was het een heel groot 

oranje licht en daar kwamen mensen uit. Het waren geen mensen zoals wij. Ze 
waren klein en een beetje breed, ze kwamen naar mij toe, ze keken mij aan, ze 

hadden een soort van, Jaa… Het is niet licht in hun ogen, het is iets anders, wij 
hebben daar geen andere woorden voor, het zijn trillingen, trillingen die zichtbaar 

zijn door de emotie… en ze keken… En toen we elkaar aankeken, het waren 3 
mensen en nog iets erbij, wat ik niet goed kon zien, we keken elkaar aan en ik keek 

naar hen, en ik werd vanuit mijn voeten, helemaal door mijn lichaam, in een flits 
was dat, werd ik helemaal ge-energetiseerd, naar een emotie die ik van mij zelf wel 

kende waar ik vandaan kom, maar niet van de Aarde ken.  

 
En zo was er een ontmoeting, die heel intens was, daar twee werelden bij elkaar 
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waren en via die glasvezelverbinding hè, even die vergelijking, dus gewoon door te 
communiceren via dat veld, kon dat contact geïnitieerd worden.  

 
Heel vaak doen zij hun best om contact te krijgen en dan informatie over te seinen. 

En dan heb ik het nu over de wezens van de vrije wil, omdat zij er heel veel aan 
doen, heel veel aan doen, om in een tijd, waarin wij nu leven, waarin er een 

beëindiging plaats vindt van Draconische contacten, die met primaire reactievelden 
verbonden zijn. Ik zeg eigenlijk met eerste reactie van tijd, dat ontstaan van 

situaties… aan het vervallen is. Dat merk je ook, daarom is de wereld stuurloos. Als 
de eerste logische reactie, die er tot nu steeds is geweest bij de mensheid die, je 

merkt het… verzwakt, je merkt ‘het komt niet goed’.  
 

Mensen grijpen ook niet in. Het wordt ook niet een positief iets, het is net alsof er 
iets, niet gebeurt. Er is een soort leegte voor, die vraagt echt om een àndere 

reactiekracht, een ànder scenario… op een antwoord op wie wij zijn, in elk moment 

van de dag.  
 

En… ja goed, zij doen heel goed hun best, om in contact te komen, met eigenlijk 
hun eigen familieleden, waarschijnlijk ben je zelf een stap verder, zeer 

waarschijnlijk… Ja, ik druk het netjes uit, zéér waarschijnlijk ben je één van 
hen…. Zeer waarschijnlijk ben jij zèlf afkomstig uit de achtergrond van waar de 

bezoekers vandaan komen en ben jij ook niet hier gekomen om aan het werk te 
gaan, alleen maar driedimensionaal met al die gedachten, het hele circus wat je 

hier ervaart.  
 

Maar… ben je hier… om ook een contact te intieëren zodat die sterre- groepen ook 
de… het contact, dus de uitwisseling van contact weer kunnen opstarten met 

mensen in deze werkelijkheid, dus in deze technologische werkelijkheid.  
Het is een technologische werkelijkheid omdat die gemanipuleerd wordt door 

technologie, daar moet dwars door heen… contact opgenomen worden, zodat we 

afscheid kunnen gaan nemen van al die technologische reactievelden en dat 
plaatje, dat filmpje wat ik liet zien. Dat… is héél erg belangrijk vind ik, om dit nu te 

vertellen, omdat het contact op heel veel verschillende manieren er is. En het kan 
ook zijn dat het via een droom gebeurt, want het maakt hen helemaal niet uit, hoe 

ze jou benaderen. Het maakt hen ook helemaal niet uit, hoe ze informatie velden 
aan je laten zien. Het maakt hen helemaal niet uit, op welk moment dat gebeurt, of 

welke situatie, als ‘DAT’ er maar komt, dat is wat er voor hen belangrijk is en 
waardevol is.   

 
Het is niet omdat ze licht en Liefde komen brengen, maar dat is omdat er een 

Kosmische missie gaande is. NU Hier, in deze dimensie, dat deze Aarde een 
vervolg krijgt een uplift krijgt, waardoor de wereld weer opengaat en deze 

gigantische werkelijkheid, weer terug keert in haar functie, waar ze ook voor 
ontwikkeld is ooit. 

  
Dus er is héél wat aan de hand. Dus als je een vraag hebt of iemand anders: ja 

maar waarom komen ze eigenlijk alleen maar altijd met een lichtbolletje.  

 
Dat is niet zomaar een lichtbolletje.  
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Denk erom!  
Menselijke observatie laat trillingsvelden anders bewegen. 

 
Fotonen, elektronen, magnetische velden gaan naar een andere trillings waarde op 

z’n eenvoudigst gezegd, als ’MENSELIJKE AANDACHT’ daarnaartoe gaat.  
Dus in feite zitten wij aan de basis van de materiële wereld, zitten wij te 

ontwikkelen, als wij onze “AANDACHT” weer terug gaan brengen, en zij zetten 
aandachtsvelden, informatie naar ons toe. 

 
Vraag van iemand: ‘Laten zij zich zo zien in een vorm, dat wij ze kunnen zien 

Fysiek, of maakt mijn brein er iets van, zodat ik begrijp’? 
Martijn: Dat hangt ervan af wie zich toont. Martijn vraagt of de vraagsteller de 

vraag iets harder kan stellen 
 

Vraagsteller: ik zie ze ook, ik vraag mij af of mijn brein dit zichtbaar maakt voor 

mij in deze vorm van bollen of dat zij zich zo laten zien, dat ik ze kan waarnemen. 
Martijn: dus je vraagt je af of je hen ziet, op de manier of zij hun best doen dat jij 

het zo ziet. 
 

Vraagsteller: Ja 
Martijn: Nee eigenlijk niet, moet ik wel eventjes nuanceren, Als we het hebben 

over de vele beschavingen die de vrije wil eren en dus het leven overal promoten 
zeg maar, en ook alle ruimte geven die zijn… òf niet zichtbaar, òf wel. Die laten zich 

niet zien op een manier van hoe zij het willen, omdat ze dat zien als een 
ongevraagde aanpassing en om te voorkomen dat jouw brein hen gaat zien, op een 

manier, die ze niet zijn, laten ze zich dan gewoon ook niet zien.  
Maar… er zijn ook andere partijen, dat zijn partijen die zich wèl tonen op de manier 

zoals zij willen, dat jij hen ziet, en dat zijn manipulatie groepen, dat zijn behoorlijke 
slimme intelligenties en die doen dat wel. Dus eigenlijk weet je het niet, met je 

hoofd kun je het niet weten. Als je iemand ziet, dus stel je voor hè, je ziet een 

mens of je ziet een aantal mensen, ze zien ook nog heel mooi uit en je hebt het 
gevoel van, nou dat is niet van hier, zij komen niet hier vandaan, dan is het 

mogelijk, dat je iets te zien krijgt, wat òf echt Oorspronkelijke vrije wil van de 
confederatie van al het leven, het zijn hele grote confederaties, dat zij het zijn.  

Maar… het kan ook zijn, dat zij het niet zijn, dat dat een andere groep is.  
Daar kom je eigenlijk maar op één manier achter en dat is door je ‘WARE ZELF’ te 

laten zien. dus niet de persoon die je hier op Aarde bent in programma’s, maar wel 
de persoon die je hier op Aarde bent in ‘ECHTHEID’. Dan is het ‘JEZELF’ zichtbaar 

maken.  
 

Dus… je ware intentie Bewustzijn Hè, dus van echt ‘Hier Ben Ik ‘.  
Ik toon mijzelf en dat hoef je niet te denken, dat is ‘Bewustzijn’, een gevoel, ik ga 

de connectie met jullie aan in alle Openheid. En op dat moment, als dat gebeurt, 
dan genereer je de ‘Levenskracht’ en die Levenskracht, dat is een soort, wij 

noemen dit hier op de Aarde een beetje als een bloem, maar dat zijn organische 
trillingen en op het moment dat die organische trillingen door jou worden 

geschapen, gecreëerd en je zet je ‘AANDACHT’ op hen en als zij het niet echt zijn, 

stopt het onmiddellijk, zijn ze ook gelijk weg of ze worden zichtbaar in wie ze zijn. 
Dus er is zoiets als… Dat is ook wat hier op de Aarde beschreven wordt als 
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‘Christus’ hé, dat je het kruis pakt of dat je de naam van Christus uitspreekt, dat 
heeft niet met de persoon van het kruis te maken. “ZIJ” hebben dat zo aangepast, 

Zij hebben dat zo aangepast zodat je het niet “Zelf” doet. Maar dat je het kruis 
gebruikt in de naam van iemand anders. 

Wat het Echt is, is dat je het ‘Christuslicht’ van JeZelf, is je ‘Eigen Bewustzijn’… aan 
hen toont en als je dàt aan hen toont in ‘Barmhartigheid’ in ‘Aandacht’ en 

‘Oprechtheid’ en je zet een stap naar hen toe en zegt:  
HIER BEN IK, ik toon mij Zelf.  

Welkom, Welkom ik ga de verbinding met jullie aan. Op dat moment, je zet je 
Aandacht op hen neer, op Hen, naar hen toe.  

 
Aandacht is de Goddelijke dimensionale brug, dat is de Kosmische 

aanwijzer, op het moment dat je de ‘Aandacht’, op hen zet, dan is de 
manipulerende kracht, als dat een manipulerende kracht is.., wordt door die 

‘Aandacht’, geraakt en als ze  het ‘Aanwezig Zijn’, op dat moment niet afbreken, 

dan komt de ‘Force’…  alive… in hun, dus dan… komt jouw observatie vermogen, 
jouw levens- en intentie kracht, gewoon op een simpele manier, hoef je niet te 

leren’, dit kunnen we allemaal, die komt door jouw AANDACHT naar hen toe, 
komt de trilling van jouw Aandacht, die komt in hen tot leven.  

 
En… mensen die wel weer Echt zijn die zullen daarop floreren, dan komt er een 

‘vreugdesveld’ vrij, zo’n Echt Veld, zoveel ruimte, waarin je hier op de Aarde, je dat 
als bloemenvelden voelt en time? en schone lucht en vogels, dàt voel je in het 

moment van het contact. 
 

Dat is een energie wat ‘honger het’ (Friese taal voor honger heeft) Dat is één op 
één, dat is communiceren met andere vrije mensen. 

 Maar… als het iets anders is, dat programmamatig is, dus intruders als 
programma, dan stopt dat, omdat als ze dat niet stoppen, komt die Kracht van jou, 

dat zijn trillingen die komen door jouw toewijzing, daartoe in leven en dan 

vervolgens als ze het niet opheffen, zoekt het zich via het Kwantumveld van 
kunstmatige intelligentie, zoekt het zijn weg naar de hoofdoorzaak van het 

draconische bewind, nou ja. Martijn: dit is mijn antwoord. (gelach) 
 

Vind je het ook interessant om daar gewoon eens verder over te praten, gewoon en 
dan niet dat ik vertel precies zoals het ook is, maar door daar over te praten, maak 

je het bewustzijn met elkaar los en kun je meedenken en voelen in beelden van 
mmmh en kun het herkennen in jouw leven, en dan zie je ook van… verdraait nog 

eens aan toe zeg, want dit heeft niet alleen betrekking op buitenaardsen, maar dat 
heeft ook betrekking op je partner. Het heeft te maken met hoe je met je Moeder 

omgaat, het gaat om, hoe je met je dieren omgaat.  
De ‘Force is Alive’ op het moment dat je…  

 
De Kracht is puur Aandacht en die kun je opschroeven, op het moment dat je 

dàt door gaat hebben, dan STOP JE ALLES en dat is ook waarom we hier op de 
Aarde onze Aandacht moesten verliezen volgens bepaalde intelligenties. Daarom 

werden er systemen opgeworpen om te moeten werken en dingen te doen waar het 

niet overgaat en zelfs, als we dat werk doen met plezier, dan nog… dat er allerlei 
ander hiaten zitten in ons leven waardoor wij niet doen wat we Echt, Echt doen wat 
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we voelen wat we moeten doen. 
Ik ben een zéér grote mededrager in het ‘Opengaan’ en doen wat je wilt en laat de 

tijd voorbij zijn dat je elkaar hierop beoordeelt, want wat voor de één klopt, wat er 
moet gebeuren… daar komt dus de ”Vrije Kracht” in vrij, de vrije Levenskracht 

komt vrij, kan… voor de ander… wel flauwekul zijn. 
 

Maar als jouw Kracht, echt jouw kracht daarin vrijkomt, dan ontmoet jij via die 
handeling of via die soorten muziek bijvoorbeeld ontmoet jij dat gevoel van JeZElf, 

dan moet je dat op die manier doen, dus lang Leve… de niet spiritualiteit… maar 
gewoon het Leven zoals je het moet voelen. 
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